
 
 
 
 
  VRAGEN 
 
door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 38 van het Reglement van 
Orde voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 
 
2011 – Nr. 49. 
 
VRAGEN van de Groenlinks van mevrouw L.I. van der Vegt betreffende uitstel 
KNAU-keuring atletiekaccommodatie Stadspark. 
(Binnengekomen: 6 juni 2011). 
 
 
Met de afronding van maatregelen uit de nota ‘Sport op orde’ in 2010 zouden alle 
sportaccomodaties in de Stad op orde moeten zijn. In de periode 2005-2010 is een 
totale investering in sport gedaan van ruim 3 miljoen euro structureel en meer dan 9 
miljoen euro incidenteel.  
 
De fractie van GroenLinks is daarom zeer verbaasd, dat nu blijkt dat de 
atletiekaccomodatie in het Stadspark toe is aan renovatie. De accommodatie verkeert 
in een dusdanig slechte staat dat geen nieuwe keuring is aangevraagd bij de 
Koninklijke Nederlandse Atletiek Unie (KNAU). Hierdoor beschikt de Stad sinds 
oktober 2010 niet meer over een goedgekeurde atletiekaccommodatie. Bovendien 
blijkt uit de gegevens van de KNAU dat de voorzieningen voor het 
polsstokhoogspringen reeds langer zijn afgekeurd. 
 
Als ‘City of Talent’ zou Groningen moeten beschikken over een deugdelijke 
atletiekaccomodatie. We hebben toptalenten in huis en willen de minder actieve jeugd 
aan het sporten krijgen. In de nota ‘Sport in beeld’ van 2004 heeft de gemeente 
bovendien vastgesteld dat het onze atletiekbaan een accommodatie met een regionale 
functie is. Op dat niveau is de accomodatie in het midden van de jaren negentig 
gerenoveerd met zes rondbanen en acht banen voor de sprint. Ook voor de werpers 
zijn voorzieningen getroffen. De verschillende maatregelen hebben destijds een 
redelijke trainingsaccommodatie opgeleverd. De afgelopen jaren zijn echter geen 
investeringen meer gedaan in de atletiekaccommodatie, met als gevolg dat de sport 
niet op orde is. 
 
Het bovenstaande leidt tot de volgende vragen aan het College: 
 
1.  deelt het College de mening van GroenLinks dat Groningen, als City of Talent, 

over een deugdelijke en goedgekeurde atletiekaccomodatie dient te 
beschikken? 

 
2. a. Is het College bekend met het feit dat de atletiekaccomodatie Stadspark 

sinds oktober 2010 niet meer over een geldig keuringsrapport van de KNAU 
beschikt? 
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b. Zo ja, kan het College aangeven op welke punten de atletiekaccomodatie 
niet voldoet aan de eisen van de KNAU en welke gevolgen dat heeft voor de 
beoefening van de atletieksport? 

 
3. Kan het College uitleggen waarom in alle beleidsnota’s over sport van de 

afgelopen zes jaar geen rekening is gehouden met onderhoud aan de 
atletiekaccomodatie? 

 
4.  Waarom heeft het College de raadscommissie niet geinformeerd over 

bovenstaande problemen? 
 
5.  a. Welke maatregelen gaat het College nemen om de atletiekaccomodatie op 

orde te brengen? 
b. Welke kosten zijn hiermee gemoeid en hoe gaat het College dit betalen? 

  
 
 


